

Møde/dato:	Dagsorden SIR Bestyrelsesmøde d.20.09.2020 kl. 9.00-11.00		
Indkaldte:	Maria, Lone, Anette, Stephanie, Helle, Dide, Preben, Josefine, Ulla, Susanne		
Afbud fra:	Preben, Josefine, Ulla		
Referent:	Dide		
Pkt.	Beskrivelse	Diskussion, handling og beslutning	Ansvar
0.	Bestyrelse	Forretningsgang – fra sidste møde – skal udsættes igen	Maria/Anette
1.	Forberedelse møde med hallen	- Evaluering af sidste møde – enighed om at klubben har indvendig vedligeholdelse (punkt til næste møde). Hallen har udvendig vedligeholdelse. Almindelig vedligehold skal ordnes med det samme og så ordner vi det med hallen bagefter - Forberedelse til næste møde i september – der er fortaget en rundgang med ønsker. Bliver renskrevet af Maria. - Til næste møde med hallen skal vi have aftalt hvornår vi skal have næste fællesmøde med Gyngehesten	Maria Alle
2	Personale møde	Personalet - Nyt fra elevskolen, pony status: Elevskolen: <i>Fuld booket og ca. 10 på venteliste. Duci er klar igen. Obelix er stadig meget halt. Der er fået part på Martinique og måske skal der to parter på til en start. Mellie er sat i karantæne da hun har sparket en forælder. Mellie bliver tilmeldt til Fysioterapeut Mette Gren (kr 650). Mellie skal observeres/undersøges for om hun har ondt eller om hun er kørt surt i elevskolen. Til gengæld er Pelle blevet rigtig god. Der bliver arbejdet på at få part på Pelle.</i> - Opfølgning ryttermærke, pony status, - På næste møde skal vi tale partsaftaler og priser - Nyt fra stalden. Ulla: <i>Der afholdes ugentlige møder for at optimere</i> - Nyt fra Privatundervisning, Preben: <i>Intet nyt.</i> - Nyt fra Josefine: <i>Intet nyt</i> - Covid 19, generelt: <i>Se under arrangementer. Vi skriver ind i vores ordensregler at vi følger "Myndighederne" -</i>	

		sundhedsstyrelsens og fødevarestyrelsen gældende regler Der er intet ændret i forhold til de nye ændringer fra myndighederne. Der er ikke behov for yderligere tiltag. Folk er gode til at spritte af ○ Tyveri i staldrum: Der er blevet stålet ting og lavet hærværk. Flere har mistet produkter. Vi laver et opslag på FB siderne. Det er ikke orden og imod vores regler og det er bortvisningsgrund. Susanne laver et opslag og sender til godkendelse. ○ Punkt til kommende møde: kan vi gøre noget for at gøre vores sadelrum bedre. ○ Hvad skal sekretariatet bruges til ○ Plan for oprydning, ○ Rummet skal ryddes op og smides ud og så kommer præmier og rosetter derind. Ordensregler for sekretariatet. Man skal rydde op efter sig selv ○ Opdatering Zakobo ved Stephanie ○ Nyt regnskabssystem ved Stephanie: En forælder har spurgt om vi behøver om alt det data. Vi undersøger hvad andre virksomheder skriver om GDPR og hvad vi kan gøre for at imødekomme ○ Stephanie mangler stadig at træne Preben og Helle og hun tager fat i dem. Der er lidt begynder vaskligheder i systemet, når de er rettet, tager Stephanie fat i dem. Personalet skal følge deres lister, det foregår som det plejer. Alle medlemmer skal bare oprettet sig, alt andet skal de kontakte deres underviser om. Systemet siger at de kan sende ud hvad der bliver opkrævet, men det kan systemet ikke. Anette følger op med udbyder	Anette Anette
3	Stævner	○ Kommende stævne efteråret, budget/forventninger. Bredde arrangement d. 3-4 oktober. Helle taler med Eva. Helle kommer med plan efter d. 4 oktober om stævnet sidst i oktober ○ Jysk sommerstævne – er der indkaldt til evalueringsmøde? – søndag d. 4 oktober kl 10,	Helle/Lone Susanne,

		○ Dato for sponsorstævne? Gynghehesten har møde på tirsdag d. 22/9 og derefter kommer de med en dato ○ Punkt til næste gang: Hvordan får vi fat i vores stævnedlemmer igen	
4	Regnskab og økonomi	År til dato regnskab, gennemgang Vi har haft problemer med overførslerne fra det gamle system. Stephanie snakker med Inga i næste uge	Stephanie/ personalet
5	Cafeteriet	○ Nyt fra Cafeteriet. ○ Onsdagsmad, liste med navne – Vi opdaterer med masker. Susanne opdaterer opslaget på FB	Lone / Susanne
6	Breddeudvalget	○ Nyt fra Breddeudvalget ○ Breddeudvalget, plan for efteråret: Medarrangør på breddestævnet	Anette
7	Gynghehesten	○ Nyt fra Gynghehesten – Møde på tirsdag d. 22/9 ○ Plan for efteråret, aktiviteter - Møde på tirsdag d. 22/9 ○ Punkterne på dagsorden: Økonomi, sponsor stævner, status på elevhest	Anette
7	Diverse	○ Undersøge finansiering via fonde: Hvad ønsker vi tilskud til? Maria tager fat i Preben for at få tilbud på nye baner. Vi skal have lavet ansøgning til Norlys inden 15 oktober. Didde laver ansøgning ○ Hunde: Kan vi få skrevet ind i regler for stedet at vi følger hundeloven. Dvs. hunde skal gå i snor ○ Flere ting ind i ordensregler: Det med sundhedsstyrelse – se ovenstående ○ Tidspunkt næste møde: D. 18/10 kl 9 ○ Frivillig liste i rytterstuen: Til næste møde ○ Trailerpladsen: Vi skal på trailerpladsen næste gang. Ullas opfordring på oprydning er ikke blevet overholdt	Alle/Didde
8	PR - WEB	Flere rettelser til efteråret? Hund, handelsbetingelser og ordensregler. Anette skriver ud	
9	Næste møde	Punkter til næste møde	

Rødt: Nye punkter på dagen

Grøn: Punkter til næste møde

Blå: Referat